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Til stede fra institusjonen:
Fung. institusjonssjef Christina Johannessen
Hjelpepleier Elin Minaberg, avd. 4. etg.
Leder av dagsenteret Goril Lindtun

1. Samtale med Elin Minaberg
Minaberg hadde arbeidet 8 år i avdelingen i 4. etg.
a Beboere
Det cr 14 pasienter i 4. etg. En ny pasient kom dagen før. Ingen av pasientene er
rullestolbrukere. Alle klarer å gå, ingen trenger heis. Alle trenger hjelp til av- og påkledning.
Pasientene er delt i to grupper ved måltidene. De best fungerende er i en gruppe og greier bl.a.
å smøre på brødskivene selv.
Det hadde ikke vært sykdom i avdelingen i host.
Minaberg mente at pasienten som fikk plass nå var kommet lenger i sin demens enn de
pasienter som kom inn da hun begynte for 8 år siden.

Personalet
På dagskiftet arbeidet det denne dagen en sykepleier og tre hjelpepleiere. En hjelpepleier var
sykemeldt korttid. Det var ikke tatt inn vikar. Fire ansatte på dagskiftet var minimum.
Det har vært stabil bernanning på avdelingen. Ingen har arbeidet mindre enn 2 år.

Renhold
Renholdet er ikke tilfredsstillende. Det er ikke renhold i helgene. Alle rom blir heller ikke
vasket hver dag i perioden mandag-fredag. Pleiepersonalet må derfor vaske når det er
nødvendig, og det hender ofte.

2. Samtale med Christina Johannessen
Mange ansatte er bekymret for arbeidsplassen. Det hersker uvisshet og usikkerhet knyttet til
konkurranseutsettingen.
Tre sykepleierc og en hjelpepleier har sagt opp sinc stillinger p.g.a. konkurranseutsettingen.
Årsaken til svikt i renholdet er at det er kuttet til beinet p.g.a. stram økonomi.
Johaimessen hadde store problemer i sitt arbeid p.g.a. vanskeligheter med tilgang til
fellessystemene. Det skulle visstnok skyldes for dårlig kapasitet på serverne til
Sykehjemsetaten.
Merknad:
Sykehjemsetaten bes opplyse om årsakene til problemer med tilgang til fellessystemer og
hvilke tiltak som settes inn for å løse disse problemene.

3. Besok på dagsenteret
Det var fullt hus på dagsenteret da utvalget kom på besøk. Det pågikk høytlesning og sang og
det var en god stemning. Leder av dagsenteret, Goril Lindtun, opplyste at varmeovn på toalett
ikke var montert. Gulv i toalett i liten leilighet var ikke malt.



Merknad:
Utvalget viser til rapport av 18.6.2012 og rapport av 21.6.2011 om varmeovn på toalett og
behov for maling av gulv pa toalett i liten leilighet. I brev fra Sykehjemsetaten av 13.9.2012
ble det lovet at varmeovn skulle monteres for vinteren. Det ble oplyst at maling av gulv ble
tatt opp med avd. bygg.
Når blir ovnen montert?
Når blir gulvet malt?
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